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NOU HORITZÓ
ANTONI ROIGÉ, S.J. 
Consiliari de l’Associació d’Antics Alumnes

Volem una societat humana més justa, volem la pau 
i la concòrdia entre totes les nacions del món, volem 
el respecte i la comprensió entre totes les religions i 
respecte per totes les creences amb Déu. Aquest Déu 
que és Pare de tots els éssers humans.

Hem de posar tots els medis de part nostre per arri-
bar a aconseguir la unió fraternal de tota la huma-
nitat. Per aquesta realitat necessitem, sobretot, l’aju-
da de Déu.

Aquesta és la nostra pregària: Senyor, ajudeu-nos a 
aconseguir que ens estimem els uns als altres com tu 
ens vas estimar i estimes.

E D I T O R I A L
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Sens dubte l’Acte més important de 
l’Associació és l’orgull de poder celebrar 
aquesta Festa que acull tantes 
Promocions que han passat pel Col·legi en 
moments tan diferents, en entorns tan 
diferents i en sistemes educatius tan 
diversos. És una alegria que empeny la 
Junta a organitzar i preparar aquesta 
jornada.

Cada any ens sorprèn l’interès i la dedicació 
dels Delegats per reunir el major nombre de 
companys i per preparar actes paral·lels, 
aportant tot tipus de documentació, fotogra-

fies, vídeos, etc. Aquest any totes les Promocions 
s’han esforçat especialment.

PROMOCIÓ 1945 
70 anys de la seva sortida del Col·legi. Fausto 
Serra i Manel Margarit han organitzat diversos 
dinars de preparació i van aconseguir reunir un 
nombre important de veterans que van gaudir de 
la jornada.

PROMOCIÓ 1955
60 anys de la seva sortida del Col·legi. L’infatigable 
Javier Ribó va dirigir un dels actes matinals i, amb 
l’aportació de Javier Portabella, van editar un 
exemplar de les seves experiències en el Col·legi.
Seva és també la idea que las Promocions “Seniors” 
puguin aportar com a culminació de la seva cele-
bració una “Beca d’Estudis” a un alumne de 
Batxillerat. “Chapeau”

DIA  
DE  
L’ANTIC 
2015
La festa per excel·lència, 
el dia gran de l’Associació

ANDRÉS ESPINÓS PÉREZ-MAÑANET
President de l’Associació Antics Alumnes 
Promoció 1971

C R Ò N I C A
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PROMOCIÓ 1965
50 anys de la seva sortida del Col·legi. Durant molts mesos Manuel 
Carrera i un gran nombre de companys van contactar amb gairebé 
tots els Membres de la Promoció. La convocatòria va ser un èxit i la 
presència massiva va ser el centre de la jornada, que va ser comple-
tada, a la tarda, amb unes projeccions molt celebrades per tothom.

PROMOCIÓ 1975
40 anys de la seva sortida del Col·legi. El matrimoni de delegats, 
Miguel Lladó i Gloria Arnau, amb l’ajuda d’Isidoro Garcia i d’altres 
com Manolo Sancho, van presentar també el seu PowerPoint privat 
i van participar molt activament en la visita al Col·legi i en altres 
activitats.
 
PROMOCIÓ 1990
25 anys de la seva sortida del Col·legi. Va comptar també amb la 
presència dels Antics de la Formació Professional. David Roig es 
va dirigir a la Assemblea recordant el seu pas pel Col·legi i els bons 
moments viscuts.

PROMOCIÓ 2005
10 anys de la seva sortida del Col·legi. Un grup nombrós i animat 
va ser-hi present i va recordar els seus anys en el Col·legi. Les parau-
les de Cristina Porta i de Joan Fábregas ens van animar a tots pel 
seu optimisme i energia.

En definitiva, una jornada fantàstica que es va iniciar, com és habi-
tual, divendres amb la Festa de la Promoció 2010, que celebra  
5 anys, i que consisteix en un sopar als passadissos del Col·legi.
La Misa de dissabte va ser presidida pel nou Delegat de la PAL de 
Catalunya P. Llorenç Puig S.J, acompanyat pel P. Antoni Roigé, per 
P. Jose Montobbio (P 1951) i José Luis Ferrer Soria (P 1965).
En la respectiva Assemblea es va informar de les activitats de l’As-
sociació, de la situació econòmica, de les obres socials, dels projec-
tes de beques i de les reunions de Delegats i Promocions.
La jornada es va tancar amb el menjar de Germanor servit per 
l’Escola d’Hosteleria del Col·legi. La sobretaula es va allargar fins 
a mitja tarda. Ara toca esperar el pròxim Dia de l’Antic en què les 
Promocions 1946, 1956, 1966, 1976, 1991, 2006 i 2011 tindran un 
protagonisme especial. 
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PÀGINA ANTERIOR A DALT  
Rebuda dels assistens  
el Dia de l'Antic al vestíbul  
del col·legi.

PÀGINA ANTERIOR A BAIX

Vista general del menjador  
del col·legi durant el dinar 
elaborat i servit per l'Escola 
d'Hostaleria de Jesuïtes Sarrià 
- Sant Ignasi.

A DALT  

Santa Missa concelebrada  
per José Luis Ferrer Soria  
(P 1965), Jose Montobbio SJ  
(P 1951), Antoni Roigé SJ,  
i Llorenç Puig SJ.

A L'ESQUERRA  

Andrés Espinós Pérez-
Mañanet i P. Roigé, consiliari 
de l'Associació d'Antics.
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PROMOCIÓ 1945

70 ANYS Representants de la promoció 1945 durant  
l'acte d'entrega de les medalles commemoratives  
al Saló d'actes del col·legi.

El Director de Jesuïtes Sarrià -  Sant Ignasi, Antoni 
Parellada entregant la medalla commemorativa a la 
promoció de 1945.

Fausto Serra, representant de la promoció 1945, 
dirigint unes paraules als assistents a l'acte.
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PROMOCIÓ 1955

E l 25 de abril, día del Antiguo, treinta y 
dos condiscípulos, llenos de ilusión y un 
poco de nostalgia, nos encontramos en 
la Sala de Juntas dispuestos a compartir 

un gran día. Comenzamos la reunión escu-
chando la interesante disertación de Carlos 
Maldonado, desplazado expresamente desde 
USA, sobre su vida laboral en aquel país donde 
todavía hoy sigue en activo como médico. A 

continuación Llorenç Casanova y Javier 
Portabella nos presentaron la publicación "60 
Aniversari de la Promoció del 55" que describe 
con gran acierto como era el Colegio en los 
años 1946/55, así como recuerdos y anécdotas 
vividas por nosotros.
Seguidamente asistimos a la tradicional Misa, 
cada uno con sus creencias o increencias pero 
sabiendo que "En la casa de mi Padre hay un 
sitio para todos" y dedicamos un especial 
recuerdo para nuestros compañeros fallecidos. 
Terminada la Misa, nos trasladamos al Salón 
de Actos donde pudimos disfrutar de la pro-
yección de un magnifico DVD que nos desper-
tó entrañables recuerdos: recios muros, briga-
das y clases, pupitres, las dignidades, el boletín 
de notas las excursiones y viajes etc. y que 
finalizo con un recuerdo de gratitud hacia 

60 ANYS

Representants de la promoció 1955  
al Saló d'actes.
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nuestros padres y educadores por los valores 
que en su día nos inculcaron: sentido de la res-
ponsabilidad, compañerismo, de superación y 
servicio a los demás y nuestro deseo que duran-
te muchos años el Colegio de san Ignacio siga 
siendo un referente de excelencia en el mundo 
educativo
Terminamos formulando un ruego: Que 
siguiendo las directrices del Papa Francisco los 
educadores sepan transmitir a los alumnos ale-
gría y ganas de vivir bajo los principios de la 
ética y conciencia social para con los más  nece-
sitados. En este sentido nuestra "Promoción del 

55" ha aportado su granito de arena en forma 
de beca para el curso 2015/16, gesto que espe-
ramos repetir en años venideros y que nos gus-
taría fuera imitado por otras promociones.
Damos las gracias a la Escuela de Hostelería 
por la magnífica comida y a la Junta Directiva 
de  nuestra Asociación por el tiempo y trabajo 
que a ella dedican.

Javier Ribó, representant de la promoció 1955,  
dirigint unes paraules als assistents a l'acte.
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PROMOCIÓ 1965

50 ANYS

Representants de la promoció 1965  
que van assistir al Dia de l'Antic.

Manuel Carrera, representant de la  
promoció 1965, dirigint unes paraules  
als assistents a l'acte.
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PROMOCIÓ 1975

40 ANYS Representants de la promoció 1975 durant  
que van assistir a l'entrega de les medalles 
commemoratives al Saló d'actes del col·legi.
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PROMOCIÓ 1990

25 ANYSRepresentants de la promoció 1990 durant  
que van assistir a l'entrega de les medalles 
commemoratives al Saló d'actes del col·legi.
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PROMOCIÓ 2005

D iez años ya? Pero cómo ha podido pasar 
tan rápido el tiempo?
Aun recuerdo perfectamente cuando 
estábamos entre estas mismas cuatro 

paredes celebrando unos Jocs Florals o la gala 
benéfica a favor de los damnificados por el 
Tsunami que asoló Tailanda en el 2004; o inclu-
so mucho antes, en las clases de primaria apren-
diendo ríos y afluentes de los cuales me temo 
que sólo recuerdo algún nombre. Y cuando tuvi-
mos la primera mezcla de clases, era el paso de 
6º de primaria a 1º de ESO. Durante un tiempo 
lo consideramos un drama e incluso intentamos 
luchar contra ello. Sin embargo, nada más lejos 
de la realidad, esos 4º años de la ESO fueron el 
inicio de muchas cosas y sobre todo, el inicio de 
grandes amistades que perduran hasta hoy. Y 
más tarde, la gran decisión, qué Bachillerato 

10 ANYS
CRISTINA PORTA
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escoger? Humanidades, Ciencias Sociales, 
Biosanitario, Tecnológico... A unos cuantos esa 
decisión nos encaminaría hacia todas las siguien-
tes. Y ahora, aquí estamos un nutrido grupo de 
nuestra promoción, 10 años después de la gra-
duación que celebramos en este mismo salón. 
Algunos ya habéis formado vuestra familia, 
incluso tenéis uno o dos hijos o alguno en cami-
no; otros, estamos a punto de dar ese importan-
te paso. Tenemos médicos, artistas, abogados, 
economistas, dentistas..pero sobre todo, tene-
mos buenas personas con grandes 
proyectos y ganas de hacer un mundo mejor para 
las promociones que nos siguen. Todos unidos 
por este colegio en el que tanto aprendimos, reí-
mos, lloramos, caímos y aprendimos a levantar-
nos. Que ese aprendizaje nos siga guiando como 
hasta ahora durante mucho años más. 
Muchas felicidades!!

Representants de la promoció 2005 durant  
l'acte d'entrega de les medalles commemoratives  
al Saló d'actes del col·legi.

Cristina Porta i Juan Fabregas, representants  
de la promoció 2005, dirigint unes paraules  
als assistents a l'acte del Dia de l'Antic.
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FESTA
JOVE
2010
5 ANYS

DIVENDRES 24 D’ABRIL

14

PROMOCIÓ 2010

5 ANYS
FESTA JOVE
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Aquest trofeu és un dels clàssics de l’Associació des de 
l’any 1998. De manera ininterrompudament i comptant 
sempre amb el Patrocini de Beton Català, un grup 
estable d’entre 30 i 40 Antics Alumnes celebrem el 
nostre torneig en un ambient fantàstic.
L’entrega de premis i l'aperitiu són  
el colofó d'una tarda completa.

CLASSIFICACIÓ

HANDICAP

1. Luis Miguel Espinós  (P.1973)
2. Salvador Juarez  (P.1990)
3. Cayetano Alegre  (P.1969)

SCRATCH

1. José Oriol Domingo  (P.1973)
2. Francisco Guarner  (P.1969)
3. Sebastia Alegre  (P.1968)

C R Ò N I C A

XVIII  
TROFEU
PITCH  
& PUTT
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Després el President Andres Espinos (1971) 
va presentar les activitats de l’Associació 
durant aquest any: dia de l’Antic, torneig de 

golf, festa de joves, premis excel·lència, confe-
rències i reunions de diferents promocions, entre 
d’altres.

Cristina Porta (2005), en representació de la 
comissió social, va presentar les aportacions fetes 
a diferents obres socials com el Centre Sant 
Jaume, l’Endowment Found, entre d’altres. 
L’aportació total de l’any 2014 va ser de 35000€. 
La Cristina també va explicar altres activitats 
socials realitzades, com el recés i el torneig de 
futbol benèfic que es fa cada any al juny.

Es van recordar els objectes de marxandatge que 
es poden comprar amb l’escut de la nostra 
Associació i la data del sopar de “llenties solida-
ries”, en què Antics col·laborem activament com 
a integrants de la Fundació Sant Ignasi en la qual 
estem molt implicats.

C R Ò N I C A

CONSELL  
DE DELEGATS
2015
JUAN N. GARCÍA-NIETO PORTABELLA 
Promoció 1981

El darrer 12 de febrer vàrem celebrar el 
Consell de Delegats 2015 en el qual una 
vegada més vam gaudir d'una gran 
assistència de delegats. 
El nostre president va obrir la sessió felicitant 
al nostre secretari Enric Rebes (1987), pel seu 
nomenament com a President de l’Associació 
Europea d’Antics Alumnes i comunicant la 
incorporació d’en Nacho Coll (1984) i del Jordi 
Sender (2008), com a nous membres de la 
junta; a continuació, es va llegir l’acta de l’any 
passat que va ser aprovada per majoria.

Comissió Social i Pastoral
DONACIONS 2014
> CARLES BLANCH 11.365

> FUNDACIÓ SANT IGNASI 5.500

> ENXARXAD 4.000

> LA VINYA 3.500

> LA SALUT ALTA 3.000

> ENDOWMENT 5.000

> EL RAVAL 1.200

> VEINS DEL MÓN 1.500

Total donacions 35.065
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L’Alvaro Donadeu (2008) i en Jordi Sender 
(2008) ens van presentar la nova pàgina web 
totalment remodelada i actualitzada amb les 
últimes noves tecnologies i lligada a la nova 
base de dades que està preparant la Nuria 
Duffo (1981) i que també ens va presentar 
ella mateixa. Aquestes dues noves eines ens 
donaran a partir d’ara més agilitat en el trac-
tament de les dades dels nostres associats i 
de tots els antics alumnes. Per acabar, la 
Nuria Duffo ens va presentar el balanç de 
situació financera de l’associació i les noves 
quotes que es van aprovar.

El Sr. Enric Caturla, Director de Pedadogia 
de FJE, ens va explicar les conclusions del 
SIPEI, “Seminario Internacional de 
Pedagogia y Espiritualidad Ignaciana” cele-
brat a Manresa el passat novembre (podeu 
descarregar les conclusions del SIPEI a la 
nostre pàgina web). Com cada any el Sr. 
Antoni Parellada (1974), director de l’escola, 
ens va comentar les últimes novetats i esde-
veniments del col·legi.

La presentació va acabar amb un petit 
homenatge al Pare Roige que fa 90 anys 
aquest mes de maig. Amb la projecció d’unes 
fotografies i un petit obsequi vam voler agra-
ir al Pare Roigé la seva dedicació a l’Associ-
ació d’Antics Alumnes aquests anys.

Com cada any vàrem acabar amb la tradici-
onal foto del Consell i un sopar, en el qual 
vam poder comentar tots els temes tractats 
al Consell.

CONCEPTES REAL 2014 PRES 2015

Ingressos 122.500 125.000
> QUOTES 115.000 115.000

> ESPONSORS 4.000 5.000

> ALTRES INGRESSOS 3.500 5.000

Despeses 121.000 125.000
> DESPESES EXPLOTACIÓ 19.000 20.000

> ESTOL 19.000 25.000

> CATÀLEG 1.500 4.000

> DONACIONS 35.000 40.000

> PREMIS EXCEL·LÈNCIA Y CONFER. 4.500 4.500

> DIA DE L’ANTIC, DELEGATS, JUNTA 30.000 25.000

> ALTRES DESPESES 13.500 6.500

Resultat 0 0

Les xifres de l'Associació
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E N T R E V I S TA

J. ENRIQUE 
REBÉS FÉLIX
P1987
Presidente de la  
Confederación Europea  
de Antiguos Alumnos  
de Jesuitas

FRANCISCO GUARNER MUÑOZ 
Promoció 1969

¿Quién es Enrique Rebés?
Nacido en Barcelona en 1969 y casado, es de la Promoción de 1987 
de Sant Ignasi-Sarrià (Barcelona). Licenciado en Derecho por la 
Universidad de Barcelona (UB), estudió el último curso en la 
Universidad de Bristol (Reino Unido); se preparó para la oposición a 
la Carrera Diplomática, para posteriormente continuar sus estudios 
de posgrado en ESADE.  

En la actualidad ejerce como abogado fiscalista y es profesor de 
Derecho Tributario en la UB.

Disfruta viajando, le gusta practicar varios deportes, le apasiona la 
antigüedad clásica, reconoce en el arte uno de los mejores legados 
del ser humano, y está enganchado a la actualidad periodística. Le 
encanta compartir el tiempo libre con su familia y con los amigos.  

Es secretario de la Junta de la Asociación de Antiguos Alumnos (AA.
AA.) de Sant Ignasi-Sarrià (Barcelona) desde 2009 siendo 
presidente José Manuel Casasnovas Roldós, actualmente presidida 
por Andrés Espinós Pérez-Mañanet.

Es Vicepresidente de la Federación Española de Asociaciones de 
AA.AA. de Jesuitas, que preside José Ramón Urízar -presidente de 
la Asociación de Bilbao-. El 14 de octubre de 2014 fue elegido por 
unanimidad Presidente de la Confederación Europea de AA.AA de 
Jesuitas.

«Pienso que si las actividades  
que organizamos o la red que 
consigamos hacer funcionar 
finalmente logramos que tengan ese 
“sello” propio de antiguos alumnos  
de jesuitas, de alguna forma 
conseguiremos ser un modesto ejemplo 
para la sociedad, y nos podremos 
sentir algo más satisfechos. » 



ESTOL 297
associació antics alumnes sant ignasi 19

Un antiguo alumno entre nosotros en Europa.  
¿Cuál es tu compromiso y tu misión en esta etapa  
de presidente europeo de los AA.AA.?

El objetivo de la nueva junta europea es tratar 
de acercar más a los antiguos alumnos europeos 
entre sí, y para ello queremos desarrollar la idea 
de red. En Europa formamos una gran comu-
nidad con un común denominador que nos 
caracteriza, que es la educación en los colegios 
de jesuitas, siempre vanguardista, inspirada en 
los valores de la solidaridad y el humanismo, 
con un estilo propio para formar personas com-
petentes y comprometidas en nuestra sociedad. 

En la actualidad, el hecho de compartir toda 
esta base educativa significa ya mucho por sí 
mismo, y además trasciende las diferentes tra-
diciones culturales y lingüísticas de nuestros 
países. A menudo en las reuniones internacio-
nales percibo una sorprendente “familiaridad” 
cuando hablo con otro antiguo alumno, y ello a 
pesar de las numerosas diferencias de edad, 
carácter o procedencia… sin duda eso es una 
experiencia humanamente gratificante y siem-
pre enriquecedora.   

Por eso trataremos, con la ayuda de las nuevas 
tecnologías, de desarrollar herramientas que nos 
permitan potenciar esta red europea de antiguos 
alumnos. Nos gustaría que antiguos alumnos de 
diferentes países pudieran conectarse fácilmen-
te, interactuar y colaborar entre sí.    

Además, queremos aumentar la participación 
de los antiguos alumnos más jóvenes –que son 
el futuro del movimiento de los AA.AA.– y 
atraer más a las asociaciones del Este de Europa, 
surgidas con la restauración de los colegios de 
jesuitas tras la llegada de la democracia a estos 
países.

Además esta junta tiene la responsabilidad de 
organizar el siguiente Congreso europeo de 

AA.AA. y de seguir organizando reuniones, por 
profesiones, cada cierto tiempo.

Y dentro de unos meses, la Confederación 
Europea tendrá que elegir en qué ciudad de 
Europa se va a celebrar el Congreso mundial de 
AA.AA. de 2021: nos encantaría que fuera en 
Barcelona y que lo organizara Sant Ignasi-
Sarrià. 

Para hacer todo esto posible me gustaría contar 
con la participación de todos los antiguos alum-
nos. Estamos abiertos a las propuestas y suge-
rencias que nos lleguen. Permíteme que apro-
veche la ocasión para agradecer el fuerte apoyo 
recibido de nuestra asociación y de las demás 
asociaciones españolas.   

¿Cómo se organiza el movimiento de Antiguos 
Alumnos? Explícanos qué es la Federación Española  
y la Confederación Europea de Antiguos Alumnos  
de Jesuitas. 

La Federación Española agrupa las más de 25 
asociaciones de colegios de jesuitas que hay en 
España, que se reúnen una vez al año en asam-
blea (este es en junio en el Sant Ignasi-Sarriá), 
y está dirigida por una junta. El objetivo de la 
Federación es facilitar la colaboración entre las 
diferentes asociaciones, y ayudar a aquellas más 
débiles y a las que están empezando su activi-
dad. La Federación también colabora con 
Entreculturas, ONG de la Compañía de Jesús 
para la cooperación y el desarrollo, y ha organi-
zado programas de intercambio y colaboración 
con Federación India.

En cuanto a la Confederación Europea, su fina-
lidad es la colaboración entre las diferentes 
Federaciones nacionales que la forman (que 
representan una cincuentena de asociaciones), 
se reúne normalmente dos veces al año y está 
dirigida por una junta. 
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El mundo y la Sociedad están cambiando.  
¿Cuál es hoy el papel de las Asociaciones de Antiguos 
Alumnos? ¿En qué podemos ayudarte los antiguos 
alumnos?

Efectivamente el mundo está evolucionando en 
todos los órdenes a una velocidad vertiginosa. 
Además de la globalización y del cambio climá-
tico en curso, nos encontramos al inicio de una 
revolución tecnológica y digital, cuyas últimas 
consecuencias apenas podemos llegar a intuir. 
Al mismo tiempo, persisten situaciones de 
injusticia y de sufrimiento.

Por todo ello, creo que no debemos perder de 
vista nuestra vertiente más humana: la capaci-
dad de relacionarnos y de comunicarnos, de 
cultivar la amistad, de ayudarnos, de compartir 
experiencias y, sobre todo, como antiguos alum-
nos educados bajo el referente de San Ignacio, 

de intentar aportar nuestro grano de arena para 
conseguir una sociedad mejor, como hombres 
y mujeres para los demás –en palabras del padre 
Arrupe–.

Aunque esto suene trascendente, pienso que si 
las actividades que organizamos o la red que 
consigamos hacer funcionar finalmente logra-
mos que tengan ese “sello” propio de antiguos 
alumnos de jesuitas, de alguna forma consegui-
remos ser un modesto ejemplo para la sociedad, 
y nos podremos sentir algo más satisfechos.    

La Compañía de Jesús y el Papa Francisco nos 
esperan. ¿Podemos trasladarles  un mensaje?  

Efectivamente, en septiembre de 2016 vamos a 
celebrar en Roma el Congreso europeo de 
AA.AA., y esperamos ser recibidos por el Papa 
Francisco, el primer papa jesuita, un gran líder 
de nuestro tiempo, a quien sentimos muy cer-
cano. Le vamos a trasladar nuestro afecto y 
nuestro humilde apoyo en su laboriosa misión, 
que comprendemos bien gracias a lo que hemos 
vivido en nuestros colegios. 

Y por supuesto le invitaremos al Congreso, que 
va a tratar sobre el fenómeno de la inmigración, 
desde una perspectiva amplia: empezando por 
la problemática que empuja a las personas a 
emigrar fuera de sus países; el problema huma-
nitario que supone la llegada masiva al territo-
rio europeo; la integración en las sociedades de 
destino; y la oportunidad de mayor cohesión 
que puede suponer para Europa este fenómeno. 
Queremos abordar el tema desde un enfoque 
realista y a la vez constructivo, y estamos con-
feccionando el programa con conferenciantes 
de primer nivel. Además, en los días previos al 
Congreso podremos participar en una peregri-
nación de tres días desde Asís a Roma. 

Os mantendremos informados, y os animamos 
a todos a participar.

  
POLONIA

 
ALEMANIA

 
AUSTRIA

  
HUNGRÍA

 
SUIZA

BÉLGICA NORTE 
BÉLGICA SUR

ESPAÑA

  
ITALIA

 
MALTA

 
LITUANIA

FRANCIA

  
PORTUGAL

GRAN BRETAÑA

IRLANDA

Países miembros de la Confederación Europea  
de Antiguos Alumnos de Jesuitas
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C O N F E R È N C I A

Cicle de conferències 
d’actualització personal

EDUCACIÓN  
Y DEPORTE
A CARGO DE JOAN GOLOBART
JAVIER CUYÁS
Promoció 1969

El pasado 22 de enero y 
en el marco del ciclo de 
conferencias de actualiza-

ción personal que organiza la 
asociación de antiguos alumnos,  
celebró una conferencia bajo el título:  
Educación y Deporte, donde tuvimos la 
oportunidad de escuchar y debatir sobre estos 
temas.

Siendo  la educación integral de nuestros hijos 
la mayor responsabilidad que tenemos como 
padres, la conferencia se centró en que debería-
mos ofrecer a los niños y niñas que quieren hacer 
una actividad extraescolar. En que ámbito deberíamos 
movernos, si en el de diversión o en el competitivo. Si debe 
ser un puro pasatiempo o una actividad que facilite el 
crecimiento personal, entendiendo este como un apren-
dizaje a través de la actividad que les permita ser más 
felices en un futuro.

En este sentido, Joan fue categórico al afirmar que la acti-
vidad extraescolar debería ser siempre voluntaria, no 
impuesta si queremos lograr los objetivos de crecimiento 
personal comentados. La labor de padres y educadores 
debiera centrase pues, no en el desempeño mismo de la 
actividad, sino muy importante, en la gestión de las emo-
ciones del niño.

Efectivamente, el entusiasmo, la implicación, la diversión 
no dependen de cuanto ni cuan bien practican nuestros 
hijos una actividad concreta, todo eso se da por descon-
tado si la actividad es voluntaria sino, como emocional-
mente gestionan los diferentes estados de ánimo que se 
producen en la práctica de esa actividad. Los padres y 
educadores con nuestra ansias y actitudes, reforzamos o 
frustramos el crecimiento emocional de nuestros hijos.

Nada que ver con la practica profesional del deporte, que 
ya no puede ni considerarse como tal para nuestro confe-
renciante , solo una profesión más.

La conferencia fue muy rica en matices y ejemplos y ayudó 
a los padres y educadores a enfocar el deporte o cualquier 
otra actividad extraescolar, correctamente.

Joan Golobart (P 1979), hijo  
de antiguo y a su vez antiguo 
alumno, padre de alumnos, 
ex-entrenador de futbol en el 
colegio y ex-futbolista profesional, 
es hoy uno de los más prestigiados 
analistas deportivos de nuestro 
país. Colaborador habitual en 
tertulias y periódicos como La 
Vanguardia, destaca por sus 
opiniones sobre futbol base, 
educación en valores y violencia  
en el deporte.
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R E T I R O

¿QUÉ 
BUSCÁIS?

Retiro  
en Manresa
domingo 25 de enero
Dirigido por Xavier Melloni, SJ 
Promoción 1980

E sa aparentemente simple pregunta es la que 
le hace Jesús a dos de los discípulos de Juan 
al ver que lo siguen. Ellos siguen al cordero 
de Dios. Tal y como nos remarcó el siempre 

certero Xavier Melloni SJ, fijémonos bien que la 
figura de Jesús en el evangelio es un cordero, no 
un águila, un búfalo o un león, no. Un cordero, 
animal inocente, que no ingenuo. El inocente es 
aquel incapaz de hacer el mal, el ingenuo es aquel 
que no sabe verlo, el inocente es el que viendo el 
conflicto se entrega igualmente por los demás. A 
ese es al que buscaban los discípulos de Juan. Pero 
y nosotros, ¿qué buscamos? ¿sabemos dónde 
encontrarlo? Jesús nos dice “venid y lo veréis”. Nos 
da la libertad de ir descubriendo nuestro camino 
paso a paso y a medida que sepamos encontrar 
nuestro camino hacia Él iremos viéndolo todo 
como nunca antes lo habíamos visto, con una luz 
profundamente reveladora. Pero para ello, debe-
mos ser lo suficientemente valientes como para 
escuchar y sobretodo responder a la pregunta de 
Jesús: ¿Qué buscas?
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A C C I Ó  S O C I A L

Crònica

SOPAR LLENTIES 
SOLIDÀRIES 
2015
JOSÉ MANUEL CASASNOVAS ROLDÓS 
Promoció 1970

E l Dijous 12 de Març va tenir lloc el Tercer 
Sopar de Llenties Solidàries als menjadors 
del Col·legi, a benefici de la Fundació Carles 

Blanch. A dos quarts de nou del vespre comença-
ven a arribar pares i mares, antics alumnes, pro-
fessors, personal de l’Escola que eren rebuts per 
alumnes voluntaris que indicaven la taula per 
sopar i el lloc per efectuar el pagament, on els 
atenien persones de la Comissió de Comunicació 
de la Fundació.

Així, doncs, a les 21.00 h ens vam aplegar prop 
de 600 persones, omplint els dos menjadors 
grans, tots amb un somriure al rostre per trobar-
nos amb amics i per ajudar a millorar la formació 
de joves de Badalona, on es troba el Centre Sant 
Jaume. Les llenties amb xoriço estaven boníssi-
mes; com no podia ser d’altra manera l’Àngels 
Roca, cap de Roca (l’empresa que s’encarrega del 
menjar al Col·legi), va tenir molta cura i la seva 
presència garantia el bon servei i la qualitat del 
menjar. Les llenties estaven acompanyades de vi, 

pastís i cava per brindar per l’èxit de la convoca-
tòria, cosa que varen fer en Grau Ussetti, com 
director del Centre Sant Jaume, i el Toni Parellada, 
com director del Sant Ignasi Sarrià. El jesuïta 
Josep Mª Rambla, que va conèixer el P. Carles 
Blanch, va dir unes sentides paraules de record 
per ell, expressant el seu caràcter obert i de volun-
tat de canvi a l’Escola quan va ser rector entre 
1969 i 1976.

La recaptació neta, que va quedar per la Fundació 
una vegada descomptades les despeses d’or-
ganització (el menjar era gratuït), va fregar els 
20.000 euros, que demostren la capacitat de 
convocatòria que té el Col·legi Jesuïtes Sarrià-
Sant Ignasi a l’hora de demostrar la solidaritat 
de la seva Comunitat Educativa formada pels 
Alumnes, l’AMPA, els Antics Alumnes i el perso-
nal de l’Escola. La Comissió Organitzadora ja s’ha 
reunit per valorar el sopar i treure idees de millo-
ra, per tal que el IV Sopar de Llenties Solidàries 
de 2016 millori el resultat d’enguany.
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Matrimonis
>  Alejandro Donadeu  

Noguera (P 2002)
Evelyn Dabanch

>  Carla Benet Manent  (P 2003)
Carlos Abundis Ron

Naixements
PRIMER FILL
Martina

> Jordi Grau Noguera  (P 1990)
Denisse Villarino Mata

Javier
>  Olga Ferrer Luis (P 2001) 

Javier Rivera Jornet  (P 2001)

Victoria
>  Andrés Espinós Alegre (P 2001) 

Marta Lluch García-Valdecasas  
(P 2003)

Arnau
> Josep Oriol Canals Rodón (P 2003)

Isabel López Martínez

Fernando
> Maria Bassas Pintó (P 2005)

Fernando Lacambra Riera

SEGON FILL
Mariona

> Iñaki Bustinduy Cruz (P 1996)
Gemma Espasa Bosch

Élia
> Toni Mestres Claver (P 2003)

Leticia Martínez Moya

Maria
> Marta Manich Raventós (P 2008)

Oriol Farrás González

TERCER FILL
Marc

> Jorge Alcover Negre (P 1993)
Magda Tovar Gomis

Iciar
> Agurne Bustinduy Cruz (P 1999)

Josep M. Trías De Bes Maqueda

Defuncions antics
> José Daurella Franco (P 1944)

> Juan Soler Fisas (P 1944)

> Carlos Bonet Godó (P 1945)

> Pedro Sagrera Armenteras (P 1945)

> Jorge Valls Rusiñol (P 1945)

> Albert Ponjoan Isern (P 1946)

> Alberto Coll Compte (P 1948)

> Luis Desvalls Maristany (P 1948)

> Jaime Iglesias Sitjes (P 1948)

> Lluis Margarit Tayà (P 1949)

> Joan Antoni Moles Roca (P 1956)

> Miquel Bertrán Salvans (P 1962)

> Xavier Jornet Domingo (P 1976)

> Conxita Palencia-Lefler I Ors (P 1977)

> Norberto Abascal Alonso (P 1990)

> Miquel Ferran Arbós (P 1993)

> Anna Calbet Llopart (P 2014)

Defuncions familiars
Anna M. Rigau Viñals, esposa de

> Josep M. Julián Torrent (P 1945)

Montserrat Roca Roca, esposa de
> Eduard de Quadras Castañer (P 1947)

Sara Cotarelo Veira, mare de
> Jaime Labroda Cotarelo (P 1960)

M. Francisca Xuclà, mare de
> Rafael Niñerola Xuclà (P 1961)
> Juan Antonio Niñerola Xuclà (P 1964)
> Ignacio Niñerola Xuclà (P 1967)

Enric Roselló Pons, pare de
> Fernando Roselló Rubio (P 1968)
> Josep Roselló Rubio
> Enric Roselló Rubio
> Joan Roselló Rubio
> Ignasi Roselló Rubio (P 1979)

Francisco Sarrias Mosso, pare de
> Francisco Sarrias Pedemonte (P 1984)
> M. Luisa Sarrias Pedemonte (P 1988)
> Jorge Sarrias Pedemonte (P 1996)

Fe d'errates
>  Silvia Rios Espasa. Es va publicar que era  

de la promoció del 2011 quan en realitat  
és de la promoció del 2003.

>  Ferran Arregui Lana. Es va publicar erròniament  
la seva defunció.

Fes-nos arribar les teves notícies
antics.santignasi@fje.eduEL NOTICIARI DELS ANTICS
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Notícies breus

PRESENTACIÓ LLIBRE

Fernando López de Rego (P 1968), 
va presentar el seu llibre Teresa de Calcuta,  
la persona, a Jesuïtes Casp.

«No és una obra apologètica, perquè Teresa  
no era així. Volia que la gent fos bona i a un 
musulmà li deia que fos un bon musulmà, igual 
que a un cristià li deia que fos conseqüent  
amb la seva religió.» 

ORDENACIÓN

Ordenación en Roma de dos hijos de  
José-Luis Ayxelà (P 1956): Alex  
(39 años), Ingeniero Industrial y 
Administrador (2009-2014) de la 
Universidad Pontificia de la Santa Cruz 
y Carlos (34 años), Doctor en Filosofía 
por la Universidad de Montreal y 
profesor (2002-2010) de la Facultad 
de Humanidades de la Universitat 
Internacional de Catalunya. Gracias 
por vuestras oraciones.

ASSEMBLEA ANUAL DE LA  
FEDERACIÓ ESPANYOLA D'ANTICS 
ALUMNES DE JESUÏTES

El 6 de juny es va celebrar a Sant Ignasi, 
l'Assemblea Anual de la Federació 
Espanyola d'Antics Alumnes de Jesuïtes. 
Francisco Guarner (P 1969), membre  
de la nostra Junta, va ser escollit 
Vicepresident. En el proper Estol 
inclourem una breu ressenya, amb els 
objectius, plans d'acció... I van participar 
representants de les diferents 
associacions de la Federació i  
José Ignacio Rodríguez SJ, consiliari.

Fes-nos arribar les teves notícies
antics.santignasi@fje.edu

Fernando López de Rego
va presentar el seu llibre 
la persona

«No és una obra apologètica, perquè Teresa 
no era així. Volia que la gent fos bona i a un 
musulmà li deia que fos un bon musulmà, igual 
que a un cristià li deia que fos conseqüent 
amb la seva religió.»

Nova Junta de la Federació Espanyola  
d'Antics Alumnes de Jesuïtes.
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ENTREVISTA

FÈLIX RIERA
Director de Catalunya Radio
BERNAT PRIETO
Promoció 2000

Fèlix Riera, és exalumne del Politècnic 
de l’escola i actualment és Director de 
Catalunya Radio. Ha desenvolupat 
sempre la seva activitat professional 
en l’àmbit editorial i en el món de la 
televisió i el cinema. 

Quins records en té dels anys que  
va estudiar a l’escola?

Recordo que algunes de les assignatures que 
més vaig gaudir van ser la de fotografia i histo-
ria de l’art. En guardo també un bon record del 
professor Josep Maria Casademunt, ja que per 
mi va ser bastant important en la mesura que 
ell tenia de relacionar l’observació de la realitat 
amb analogies culturalistes, com per exemple 
relacionar el mon de l’antic Egipte i la fotogra-
fia, amb com i de quina manera l’ull humà 
mirava la realitat a través del món grec. Va tenir 
l’habilitat de convertir en apassionants les seves 
classes. Així mateix, també en tinc un molt bon 
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record d’altres assignatures com la d’economia 
i empresa amb el professor Rafa Méndez, ja 
que se’m feien molt interessants a causa que 
forces professors oferien un alt valor afegit en 
les seves classes, tot i que fossin d’altres aspec-
tes a part de la televisió i el cinema. 
Per altra banda i lligat amb els estudis que rea-
litzava, també recordo amb bon gust el Cinema 
Spring, que estava situat prop de l’escola i que 
solia tenir triple programa de cinema, ja que 
alguna tarda em tenia atrapat abans d’anar a 
classe, a causa que suposava una prolongació 
de moltes de les coses que estudiàvem i comen-
taven a classe, sobre teories de cinema i televi-
sió i que ho constatava empíricament a la pan-
talla del cinema.

Entre les lliçons i ensenyances rebudes, quines 
destacaria i creu que mes li han aportat? 

Crec que hi ha un factor que em va semblar 
molt interessant i era el sentit crític en vers al 
que un fa;  quant a la forma de reflexionar i el 
repte intel·lectual de ser crític sobre el que estàs 
observant. No deixar-se portar per les evidèn-
cies i  fer un profund qüestionament de les 
coses, que ho vaig trobar en força professors, 
tot i que on la vaig trobar mes interessant 
aquesta forma d’analitzar la realitat d’una 
manera critica, va ser en l’assignatura de religió. 
Els professors no donaven per suposat que hi 
havia una realitat definida per la bíblia o per 
textos clàssics de la religió Cristiana, sinó que 
també hi havia una visió crítica sobre allò que 
estàvem llegint i rellegint i em va semblar molt 
interessant aquest combat que un té amb si 
mateix i amb el que fa, que aquesta realitat no 
sigui només òbvia i evident sinó que també 
s’analitzi amb tota la seva complexitat. Va ser 

una de les coses que em van quedar marcades 
i que he conreat des de aleshores al llarg de la 
meva vida professional i personal.

Quines són les principals àrees i objectius de treball 
com a Director de Catalunya Radio? 

Normalment l’activitat esta centrada fonamen-
talment en la gestió de continguts i en la gestió 
de temes econòmics i de rendiment del grup 
d’emissores que és Catalunya Radio, Catalunya 
Informació, Icat.cat i Catalunya Música. 
Millorar els continguts, donar mes serveis als 
oients, millorar les audiències, millorar el ser-
vei públic e incrementar l’interés del públic cap 
als nostres continguts.

Cap on va i com creu que serà el futur de la ràdio i 
dels mitjans de comunicació?

En altres països, per exemple en el Regne Unit, 
el pes que té el sector de l’audiovisual és el més 
fort de tots els sectors, per sobre del món edi-
torial, les arts escèniques, etc., i si analitzem la 
comparativa actual amb el pes del sector cul-
tural a Catalunya i España, veurem que el 44% 
el té el sector del llibre, mentre que en el Regne 
Unit representa únicament el 16% del mercat, 
pel que probablement el sector audiovisual ten-
dirà a seguir creixent, ja que  que és un sector 
que té una alta tendència atraure altres sectors 
cap aquest mateix, amb totes les seves particu-
laritats i models propis de negoci, així com 
també serà determinant el sector de les opera-
dores de telecomunicacions, que seran els 
futurs actors del sector audiovisual al desenvo-
lupar les seves pròpies retransmissions i pro-
duccions. Quant a la ràdio, estem anant cap a 
la ràdio en colors incorporant el factor audio-
visual. 
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E N  R E C U E R D O

JAUME 
IGLESIAS 
P 1948
CARLOS LOSADA
Promoció 1974

U n escrito sobre una persona pone luz en 
algunas pocas cosas y deja en la sombra 
muchísimas más. Esta es la sensación que 
tengo al escribir estas líneas. Jaume Iglesias 

era de tal gran humanidad que, como dice el tópi-
co, las palabras y los escritos difícilmente reflejan 
una pequeña parte de su persona,… pero a pesar 
de esa limitación es una bella oportunidad resaltar 
pequeños rasgos de su vida.
Fue un excepcional directivo, quizás de los mejores 
que ha dado este país. Llegó en uno de los grandes 
gigantes americanos, Anheuser and Busch, a ser 
uno de los máximos responsables. Pocos saben que 
si hoy existe Port Aventura se lo debemos en una 
parte no pequeña a él. Su dirección era, en térmi-
nos de los que trabajaron con él de “gran calidad”: 
era capaz de ser empresarialmente muy eficaz y 
eficiente sin dejar de ser profundamente humano. 
Sabía conseguir los objetivos económicos sin que 
fuera a costa de los objetivos sociales. Fue un ejem-
plo de innovación en muchos ámbitos, incluso en 
la dirección de personas que es especialmente 
infrecuente. Su paso por la presidencia de Bimbo 
deja constancia de mucho de lo dicho. Para mí este 
aspecto ha sido algo inspirador toda mi vida: la 
voluntad y , en muchas ocasiones, la capacidad de 
articular algo que nos obsesionamos socialmente 
en contraponer: empresa y ética; negocios y res-
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ponsabilidad social; rentabilidad y humani-
dad,… Jaume, diligente y nunca falto de creati-
vidad se puso a trabajar en hacer posible esa 
dualidad tan humana. 
Su paso por ESADE lo testifica. ESADE preten-
día y pretende eso: una economía con alma y 
rostro humano. Su huella es profunda. En la 
primera época, como profesor fue capaz de 
hacer, junto con muchos otros,  un “Deusto en 
Barcelona”, pero muy actualizado y orientado a 
la nueva economía que despuntaba. Esta con-
tribución está todavía presente y si hoy ESADE 
despunta en áreas como la iniciativa empren-
dedora, la innovación o la responsabilidad cor-
porativa, se lo debe a un importante conjunto 
de personas entre las que destaca “el profesor 
Iglesias”. Su contribución aquí apuntada, hay 
que completarla con su acción de gobierno 
como presidente del patronato de ESADE, 
donde tuvo que lidiar con alguna difícil situa-
ción institucional dejando un legado que hoy 
todavía dura en muchos rasgos del modelo de 
gobierno de la Fundación. A esta contribución 
debería añadirse un sinfín de colaboraciones a 
otras instituciones sin ánimo de lucro y su espe-
cial dedicación a su más querida fundación, la 
Fundación Maite Iglesias.
Son muchas más sus contribuciones al mundo 
económico y de la gestión, con el hilo conductor 
de los que recibió de los jesuitas: sensibilidad 
por la justica; excelencia académica; empuje 
(MAGIS), alta profesionalidad y humanidad en 
todo lo que hacía. Fue en este aspecto un gran 
alumno de los jesuitas y luego un gran apoyo en 
su actividad apostólica.
Queda mucho por decir,…. Y poco espacio. No 
quiero olvidarme de mi experiencia cuando yo 
era un joven universitario que pasaba horas y 
horas estudiando con su hijo y gran amigo 
Mauri en el comedor de Vives y Tutó (¡Donde 
pude disfrutar de los muchos productos Bimbo 

y de la posibilidad de siestas!). Cuando llegaba 
el padre, yo veía una persona llena de vida, de 
vitalidad, dedicado a su trabajo pero donde su 
verdadero “anclaje vital” era su familia, sus hijos 
y su mujer: un excepcional padre de familia y 
un marido de fidelidad sin límite, con una dedi-
cación de total entrega al cuidado de la larga 
enfermedad de su mujer. 
Acabo con una anécdota que siempre he recor-
dado. No pocos días llegaba a su casa manifies-
tamente cansado por un duro día. Tras saludar 
cariñosamente a todos los miembros de la fami-
lia y adláteres que estábamos en la casa se ence-
rraba en su despacho unos 15 o 20 minutos y 
acto seguido se oía a gran volumen “cante 
hondo” para pasar al cabo de unos minutos a 
escuchar “canto gregoriano” (a un volumen 
similar). Cuando salía del despacho era de 
nuevo un hombre revitalizado. Y es que su vida 
espiritual como cristiano comprometido le 
impulsaba constantemente a seguir siendo una 
persona para los demás. 
Creo que debemos dar gracias por su contribu-
ción y por su vida.
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{    } ADMINISTRACIÓ
CARLOS L. MOSQUERA GARCÍA
Delegat

T R O B A D E S

Promoció  

1989
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E l passat mes de novembre i amb motiu del 
nostre 25è aniversari de culminació del 
nostres estudis de Administració al I.P. 
Sant Ignasi de Sarrià, i en petit comitè, 

per aquells que van volgué vindre, ens varen 
retrobar per sopar al restaurant Bruc 33 de 
Barcelona.
Aquet retrobament, molt sentimental pel caràc-
ter del mateix, va ser molt agradable, carregat 
sobre tot d’un bon ambient, memòries i records 
compartits tant dels companys van assistir, i 
també, per aquells que no van pogué vindre per 
diferents motius, i com no, de tots aquells mes-
tres i professors que van tindre i que van retro-
bar amb motiu de la celebració i actes del 40è 
aniversari de la Formació Professional a Sant 
Ignasi de Sarrià (al Rafa Méndez, Consuelo 
Llim, Gloria Grandes, Lluis Font, Camina, 
Enrique López, Alfonso Reyes, Richard Moreira, 
Isabel Ariño, Enric Millo... entre altres als recor-

dem, amb molt i molt de afecte. En resumides 
comtes, van fer un repàs d’actes, accions i vivèn-
cies de tots aquells meravellosos anys de la nos-
tre vida estudiantil, i que de gran forma, ens ha 
portar a tots uns valors personals i davant de tot 
uns valors entre ells que me afegeix-ho jo mateix 
valors professionals.
Per altre banda i voltant tots la franja d’etat dels 
45 als 47 anys, ens ha servit també per saber 
mes de les nostres vides, que fent, a que ens 
dediquem a nivell professional, si estem casats, 
si tenim fills, quans tenim, etc...
Tot això fins la matinada.
Aquet primer encontre, va finalitzar amb el 
compromís fidel de fer mes trobades, intentant 
sobre tot de aconseguir que aquells que no van 
vindre a la primera i que van trobar a faltar, per 
que puguin vindre a la segona, que tindrà lloc 
sobre els mesos de març i abril de enguany.

El passat mes de novembre i amb motiu del nostre 25è aniversari de 
culminació del nostres estudis de Administració al I.P. Sant Ignasi de 
Sarrià, i en petit comitè, per aquells que van volgué vindre, ens varen 
retrobar per sopar al restaurant Bruc 33 de Barcelona.
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M A R X A N D A T G E

DESCOBREIX
LA COL·LECCIÓ  
DE PRODUCTES  
DE L’ASSOCIACIÓ

Els trobaràs tots a l’Associació d’Antics Alumnes
Carrasco i Formiguera, 32 | 08017 Barcelona
Tel. 93 602 30 00 (ext.252) | antics.santignasi@fje.edu

Horari: 8:30 - 13:30 h

1€ 2 Enganxines

1€ 2 Bolígrafs

1€ Bloc de notes

5€ USB 2 GB

10€ Paraigües

7€ Samarreta

20€ Polo

30€ Jaqueta  
impermeable
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